

Referat af Område Service Komite mødet d.27 juli. 2014.

1. Præsentationsrunde.
2. Afbud. **Dorrit (Litteratur), Henrik C (OSS), GSR Carls Stue, GSR Mandegruppen.**
3. Beslutningsdygtighed (mindst 5 GSR'er).

Der var beslutningsdygtighed, da der var 4 GSR'er samt 1 GSS'er til stede.

4. Oplæsning af koncepterne og traditionerne samt indsamling til kaffe/te mm.
5. Servicebøn & åndeligt princip for mødet.
6. Meddelelser fra bestyrelsen:

Ledige poster som betroede tjenere i OSK: Formand, næstformand og sekretær som var på valg på dagen. Helene W blev enstemmigt valgt ind i OSK bestyrelse som sekretær.

Der mangler formand for KOKNA til 2015.

7. Kasserer rapport. ? fra sidst, skal manglende donationer tages med ud til grupperne?

Der er pt. 40 NA-møder i KBH. Der er diskussion og debat om, hvorfor nogle af disse grupper aldrig donere samt er repræsenteret ved OSK møder? hvad der kan siges på møderne for, at højne deltagelse og bidrag? De tilstedeværende GSR / GSS'er opfordres til, at bringe emnet med ud i egen hjemmegrupper da oplysning og atter oplysning om service strukturer måske kan bane vejen for en kulturændring omkring service.

Donation til RSK og WSO?

Den gamle OSK pc fungerer ikke længere og der bør indkøbes en ny. Kasserer havde indhentet 2 buget / indkøbsforslag. En med stor office pakke og en med mindre? Der skulle ligeledes tages stilling til om denne pc i fremtiden må udlånes til Konvent udvalget til brug af kasserer i forbindelse med afholdelse af KOKNA?

Der indkom et forslag om tilkøb af ekstern harddisk til pc.

Kasserer regnskab blev fremlagt, se evt. vedhæftet dok.

8. OSR (Område Service Repræsentant).

Fra RSK til området:

Diskussion af service strukturen - herunder service konferencen - i fremtiden:

Skal vi overhovedet have en service konference?

Hvad skal den i så fald indeholde?

Skal den være lokal eller landsdækkende?

Geografisk placering af SK - turnus eller fast sted?

Området kan ikke på nuværende tidspunkt tage stilling til de sidste tre spørgsmål grundet tidsmangel på mødet og mener det vigtigste i første omgang må være om denne skal bibeholdes for så efterfølgende, at tage stilling til hvilken form / konstellation en sådan skal være i.

Der udbydes en del service poster i RSK regi. som eks. formand, næstformand, sekretær, vice kasser og OI formand. Der vil ved den kommende RSK weekend i august finde en selvransagelse sted i RSK. Der tales om, at denne form for selvransagelse måske i fremtiden ville kunne bruges i vores serviceområde?

Ønsker til RSK: Aktuelle informationer og status fra IU vedr. den nye NA Danmark hjemmeside og gerne via en udsending fra IU som kan give info om overgangsproces når tid er, betydning for området samt råd og vejledning. Området bakker op om siden og overvejer, at nedlægge webmaster funktion i sin nuværende form til gavn for en mere enkel og praktisk løsning til gavn for området og NA Danmark som helhed!

9. Pause 7 min.

10. Gennemlæsning af foreløbigt referat.

11. Rapporter fra underudvalg: KOKNA, HI, OI, Web, Litteratur og Helpline.

OI: Formanden har været til workshop i Århus. Der arbejdes hovedsageligt på 2 punkter: 1. foredrag og oplysning til offentlige instanser. 2. Udarbejde et system til vedligehold af NA- materiale på offentlige institutioner. OI betalte formandens tur.

H.I: Ikke til stede og uden afbud fra formanden. Sidste info. H.I i området fungerer i samarbejde med område SoV.

Litteratur: Ikke til stede og uden afbud er givet grundet ferie af formand.

Helpline: Ikke til stede og uden afbud. Sidste info. HP fungerer på område og landsplan.

WEbmaster / internet: Der stilles undren over hvorfor Web-formand ikke deltager på OSK møder, og tales om der skal være mere klare retningslinjer for mødedeltagelse. Der oplyses om, at web-formand tidligere har fået sagt god for, ikke at deltage.

NA KBH hjemmeside www.nakbh.dk er ikke blevet vedligeholdt, da nuværende formand ikke har ønsket, at varetage disse opgaver hvilket tidligere for ca. et år siden er accepteret af området.

12. GSR / GSS runde og frit forum.

Hensigten med de nye GSR-rapporter som kan hentes online el. udleveres i ved OSK møder er, at disse afleveres til sekretæren som så sender disse med ud sammen med referatet. Dette giver alle grupper mulighed for, at få indsigt i andre gruppers servicearbejde for, at bringe budskabet til den addict som stadig lider hvilket er gruppernes hovedformål.

13. Pause 7 min.

14. Generel håndtering af huslejerestancer, evt. retningslinjer for huslejeniveau?

Pga. tidligere sag om manglende huslejebetaling, hvor OSK trådte til og betalte, skal der diskuteres i grupperne, om der skal være retningslinjer for max. Husleje ? Dette skal ses som et forebyggende tiltag for, at undgå lignende tilfælde men vigtigst, at beskytte NA's navn og fællesskab som helhed.

15. NA relaterede meddelelser.

Der var efter ønske og spørgsmål en debat om hvad NA relaterede meddelelser er? NA relaterede meddelelser er KUN meddelelser som eks. om events som konventer, ledige serviceposter og NA gruppearrangementer. IKKE arrangementer som afholdes af IKKE NA grupper eller område service komtien el. udvalg under denne.

Kommende NA events i vores område:

Sommerfest NA gruppen Carls Stue 19 august.

Næste OSK møde, søndag d.28 september kl.14-17 i Blågårdsgade 14, 2200 Kbh

16. Eventuelt.

Der foreslås at GSR'er og GSS'er forummet rykkes til punkt. 5 i dagsorden i starten af mødet. Her kan udveksles erfaringer og punkter / spørgsmål og ønsker til OSK som efterfølgende tages op på mødet i GSR / GSS'er runden. Dette vedtages enstemmigt.

Bestyrelsen går i samme tidsrum sammen for koordinering af mødet mm.

Maillisten. Er den up to date? Er der nogle på der ikke skal være? Sekretær sender mail ud, med svarfrist for om man vil af listen hvis der ikke svares tilbage slettes disse mails af listen!

17. Beslutningslog. Der blev ved mødet af de tilstedeværende GSR / GSS'er besluttet følgende:

- Indkøb ny pc med den store office pakke.
- JA til udlån af pc til konvent udvalget til brug af kasserer opgaver.
- Indkøb ekstern harddisk.
- GSR'er og GSS'er mødes og har deres runde i starten af mødet.
- Vi bakker i området fortsat op om en servicekonference.
- Donation kr. 50.000 til RSK – kr. 10.000 til World Service.

18. Hvordan har mødet været? runde.

Positiv udvikling, beslutningsdygtighed, konstruktivt, spændende, overskueligt, spændende, forvirret.

19. Næste OSK møde dato og hvem tager kaffeposten?

Er den 28. september.

Tanja og Helene tager næste kaffepost.

20. Gennemlæsning af hele referatet.

21. Sindsrobøn